
Sant Hilari revisar� els contractes del cas Manga

L'Ajuntament va cam� de crear una comissi� per investigar si hi ha alguna

irregularitat de la trama amb el municipi
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L'Ajuntament de Sant Hilari Sacalm t� la voluntat de revisar els

convenis, contractes o concursos p�blics sospitosos de guardar

relaci� amb el cas Manga, arran de les �ltimes converses recollides

al sumari. La intenci� �s verif icar que tot s'hagu�s fet

correctament o, en cas de detectar-se alguna irregularitat,

declarar-ne la nulálitat en la mesura del possible.

Els tres grups, CiU i ERC al govern i el Par tit Independent de les Guilleries (PIG) a l'oposici�, coincideixen

d'entrada en la necessitat d'aclarir el paper del consistori en l'etapa de l'exalcalde Rober t Fauria, per� difereixen

en el proc�s. El PIG va presentar dijous tres mocions relacionades amb el cas i en una demanava crear una

comissi� d'investigaci� formada per representats dels grups i professionals externs, per� es va rebutjar amb els

vots en contra de CiU, l'abstenci� del grup d'ERC.

L'alcalde, Alber t Santaugini (CiU), va mostrar la seva voluntat de par ticipar en qualsevol revisi� per� va

considerar, igual que ERC, que calia concretar els contractes, convenis o concursos que s'havien de posar

sobre la taula. El por taveu republic�, Joan Garriga, va anar m�s enll�, i va recalcar que un municipi no pot crear

una comissi� d'investigaci� i que, en tot cas, es podia dir "de consulta, informe o estudi". Afegia tamb� que abans

de declarar la nulálitat d'algun concurs o conveni, es por t�s al ple.

Davant aix�, el por taveu del PIG, Joan Ramon Veciana, va proposar a ERC aprovar un sol punt que mostr�s la

voluntat de crear una comissi� i m�s endavant pactar el text per� Garriga no ho va acceptar. Tot i aix�, la

voluntat de revisar els contractes i concursos hi seguia sent ahir i l'alcalde acceptava sumar-se a la creaci� d'una

comissi� si abans es concretaven els temes a tractar. Des del PIG, es mostraven disposats a canviar el nom de

la comissi� (i no dir-ne d'investigaci�) per� consideraven que ja havien pres la iniciativa i que concretar els temes

desvir tuaria el mateix proc�s, ja que la investigaci� podria ser m�s �mplia. Amb tot, va dir que escoltarien les

concrecions apor tades per CiU i ERC.

La iniciativa, doncs, podria venir ara de Garriga, que havia proposat els canvis, i ahir mantenia la voluntat de fer

una comissi�. Aix�, va assegurar que "possiblement" podria convocar unes reunions amb la resta de grups per

enfocar la futura creaci� de la comissi�.



Dijous, durant el debat de la moci�, el PIG va esmentar algunes contractes o convenis que podrien estar

vinculats amb el Manga i f ins i tot va llegir converses del sumari on s'entreveuen "sospites fonamentades" de

possibles irregularitats, entre les quals el concurs del bar del pavell�, la contractaci� de la caldera de biomassa

de la piscina, el centre AQUA i la mateixa relaci� entre el Consell Comarcal i GRS que "creiem que s'han

d'investigar", va esmentar Veciana.

Santaugini va reiterar en diverses ocasions que no t� "res a amagar" i va recalcar la seva voluntat de donar tota

la informaci� de qu� disposi l'Ajuntament. Aix� s�, va criticar el PIG per "colálapsar" l'Ajuntament demanant

inst�ncies i presentant mocions per "fer espectacle pur i dur del cas".

L'alcalde tamb� va criticar les formes, ja que "vaig convocar el ple extraordinari" que va demanar el PIG per�

despr�s "em van enviar un missatge per anulálar-lo" i "van presentar les mocions sense f irmar per debatre-les al

ple, i les vaig acceptar". "Una cosa �s que em demanin coses i l'altra fer una ca�a de bruixes i remoure els �ltims

30 anys de l'Ajuntament", va sentenciar despr�s d'entregar-li all� mateix el que el PIG els havia demanat en sis

inst�ncies anteriors.

El PIG, en canvi, va respondre que parlar de paralitzar el consistori �s "una excusa" per no fer el primordial:

esbrinar si hi ha hagut les possibles i "greus" irregularitats.

Rebutgen ser acusaci� par ticular

D'altra banda, el ple tamb� va rebutjar una altra moci� del PIG perqu� l'Ajuntament es present�s com a acusaci�

par ticular dins la instrucci� del cas Manga. Veciana va argumentar que el consistori tenia l'obligaci� d'investigar

i formar par t del proc�s, (encara que fos com a par t perjudicada) perqu�, encara que no s'hagi acabat la

instrucci�, "hi ha prou elements" impor tants que justif iquin presentar-se com a acusaci�.

En aquesta moci�, ERC es va tornar a abstenir. Garriga va dir que ho havien consultat amb un bufet d'advocats,

els quals els haurien dit que calia demostrar el perjudici i l'inter�s per presentar-se com a acusaci� par ticular i va

apostar per esperar a qu� acabi la instrucci�. A m�s, va dir que el proc�s li podria costar a l'Ajuntament al

voltant de 30.000 euros. Al f inal, va dir, el secretari judicial podria oferir al consistori personar-se en el cas.

Santaugini va afegir que la despesa seria molt gran i que caldria destinar-hi personal per revisar tot el sumari i

tamb� va apostar per esperar que acabi la instrucci�.



Finalment, el ple s� que va aprovar per unanimitat la tercera moci� del PIG. En concret, demana una reuni� de tots

els grups amb el president del Consell Comarcal per demanar tota la informaci� relacionada amb el cas Manga

que afecti directament a Sant Hilari.
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